
Gemeente schrapt  
Halloweenrun (definitief?)
Omwille van de pandemie werden er de laatste jaren 
enkele edities van de Halloweenrun geschrapt. Daarom 
keken veel inwoners ernaar uit om dit jaar opnieuw  
te lopen en te griezelen. Spijtig genoeg werd de  
Halloweenrun ook dit jaar geschrapt. Omwille van 
besparingen, zo luidt het.

De Halloweenrun was in 
het verleden telkens een 
groot succes en een ideale 
activiteit om mensen aan 
het bewegen te krijgen. 
N-VA-raadslid Lili Jansen 
vroeg tijdens de gemeen-
teraad van september naar 
de editie van dit jaar. Ze 
kreeg te horen dat ook deze 
editie geschrapt zal worden. 
De exacte woorden van de 
meerderheid waren: “We 
moeten daar niet flauw 
over doen, we moeten 
besparen”. 

De N-VA betreurt de afge-
lasting. “Uiteraard zijn wij 
bezorgd om de financiële 
situatie van de gemeente”, 
zegt raadslid Jansen. “Maar 
we kunnen het evenement 
ongetwijfeld goedkoper 
organiseren, met minder 
toeters en bellen. Dat 
begrijpen onze inwoners 
wel. Niets doen is de 
gemakkelijkste én de flauw-
ste optie. De Beersenaren 
verdienen beter.” De N-VA 
hoopt vurig dat volgend 
jaar het evenement wel 
opnieuw kan doorgaan.

Geen Halloweenrun dit jaar 
omwille van besparingen. 

Alsof dit evenement veel geld 
moet kosten … Spijtig!

Beste inwoner

Het zijn boeiende tijden in de 
Beerse politiek. Cde-vlim.be en 
Beerse Plus dragen op dit moment 
de gevolgen van hun beleid zon-
der visie. Er werd de laatste jaren 
ondoordacht omgesprongen met 
de financiën van de gemeente. 
Met uw geld. En nu klopt de 
rekening niet meer.
 
De huidige financiële situatie is 
niet gunstig. Dat ziet iedereen. 
De N-VA zag dat aankomen en 
kaartte het probleem meermaals 
aan op de gemeenteraad. Maar 
wie niet horen wil, moet voelen.
Men heeft de mond vol van 
participatie. Maar met onze 
opmerkingen wordt helaas geen 
rekening gehouden. En als we 
vragen stellen, krijgen we geen 
antwoorden. Dat is niet aan-
vaardbaar. U leest er alles over in 
dit blad.
 
Onze afdeling zit niet stil. Met 
veel plezier nodigen wij u uit voor 
onze nieuwjaarsreceptie op 28 
januari met Els Van Doesburg en 
Peter De Roover. Het belooft een 
boeiende avond te worden. 
 
Ik wens u fijne kerstdagen en 
veel leesplezier!

Bert van Mierlo
Voorzitter

NIEUWJAARSRECEPTIE 
Met Peter De Roover  

(federaal fractievoorzitter)   
Els Van Doesburg  

(Schepen in Antwerpen)

Zaterdag 28 januari 2023
Vanaf 19.30 uur

Zaal Lambeer (Vredestraat 8)
Gratis toegang

Beerse-Vlimmeren
www.n-va.be/beersebeerse@n-va.be NVABeerseVlim
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Prikkelarm moment op kermis
Op dinsdag 20 september tussen 16 en 18 uur doofden de kermishandelaars hun felle lichten en 
dempten ze de muziek. Zo creëerden ze een prikkelarm moment zodat mensen met ADHD, autisme 
of hoogsensitiviteit de kermis op een rustigere manier kunnen beleven. 

Gemeenteraadslid Hanne Lenaerts legde het voorstel voor een prikkelarm moment al in 2019 en 2020 op de tafel. Toen reageerde het 
gemeentebestuur nog afwachtend. Voormalig schepen van Kermissen Stefan Poortmans (Beerseplus) zei op de gemeenteraad dat de 
doelgroep en de kermishandelaren een prikkelarm kermismoment niet zien zitten. En dat vooral de doelgroep niet gestigmatiseerd 
wil worden.

“Ondertussen heeft de gemeente het voorstel opnieuw voorgelegd aan de kermiscommissie. Die vond het nu 
wel een positief idee”, zegt Hanne Lenaerts. “Ik ben enorm blij dat er vanaf nu eindelijk een prikkelarm mo-
ment georganiseerd kan worden. Op zo’n moment kunnen personen met epilepsie, autisme, ADHD, 
hoogsensitiviteit ... ook genieten van de kermis.”

Hanne Lenaerts, Gemeenteraadslid

Maak kennis met onze gemeenteraadsleden en onze leden van de raad maatschappelijk welzijn.  
Ze zetten zich dagelijks in om uw belangen te verdedigen. Aarzel niet om hen te contacteren.  
Zij luisteren graag naar u. Vragen? Mail naar Beerse@n-va.be
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Realisatie 
van de N-VA

We bereiden de verkiezingscampagne 
2024 voor. Onze afdeling gaat ervoor!

Teamdag N-VA
In oktober organiseerden we 
een leuke en inspirerende 
denk-en-doe-dag rond de 
verkiezingscampagne 2024. 

We gaan ervoor. Heeft u ideeën 
of suggesties? Wilt u graag 
meewerken? Laat het ons 
zeker weten. U bent van harte 
welkom!

Bart 
Smans 

Hans 
Luycx  

beerse@n-va.be

2



Gebrek aan transparantie over aanpak financiële situatie

Gemeente blijft maar geld uitgeven
De verenigde oppositie van Groen, N-VA en Vlaams Belang en onafhankelijk oppositieraadslid Nancy Cruysberghs zijn niet  
te spreken over hoe de financiële situatie in Beerse wordt aangepakt. In december 2021 waarschuwde ons gemeenteraadslid 
Bart Smans al dat de schuld onhoudbaar werd en er te weinig rekening werd gehouden met de inflatie. Het bestuur negeerde die 
waarschuwing en bleef maar geld uitgeven. Nu staat Beerse voor een serieuze besparingsoefening. Omdat de meerderheid dat in 
geheime zitting wou bespreken en weigerde open kaart te spelen, besliste de oppositie om op te stappen.

Wist u dat …
    … buitengewoon onderwijs Giblo met een wachtlijst zit? Meer info op 

beerse.n-va.be/nieuws/wachtlijst-voor-kinderen-met-zorgnood-
door-afbouw-plaatsen-in-giblo-beerse 

    … Jong N-VA op 31 december van 13 tot 20 uur op het kerstterras aan 
Tempelhof staat en u van harte welkom bent?

    … wij het veiliger zouden vinden dat de fietsenstalling aan de Singel 
binnen het gezichtsveld van de camera achter de kerk zou staan? Het 
gemeentebestuur wilde ons daarin niet volgen. Het zal uw fiets maar zijn.

    … u een abonnement kan nemen op de agenda en notulen van de 
gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn via de website  
van Beerse?

    … onze vraag naar extra bladkorven werd weggelachen?  
Onterecht zoals u ziet. Meer info via beerse.n-va.be/nieuws/vraag-om-extra-bladkorven-weggelachen

Op vrijdag 14 oktober kwam een eerste 
bericht over serieuze besparingen: er zou 
9,7 miljoen euro bespaard moeten worden. 
Daarop vroegen de oppositiepartijen om de 
commissie Financiën bijeen te roepen, maar 
dat gebeurde niet. De meerderheid wilde alles 
in een besloten zitting van de gemeenteraad 
behandelen. Omdat de oppositie hen wees op 
de wettelijke verplichtingen zou de financiële 
situatie uiteindelijk toch openbaar behandeld 
worden op de gemeenteraad van 27 oktober. 
Maar het openbare stuk bleek echter beperkt. 

Gemeenteraadslid Bart Smans luidde in de-
cember 2021 de alarmbel al. Toen was het al 
duidelijk dat onder dit bestuur de schuld van 
14 naar 25 miljoen euro zou stijgen. Helaas 
blijft het bestuur de andere kant uitkijken 
en geld uitgeven. Het beste voorbeeld is de 
aankoop van het gebouw van B-Post. Kost-
prijs: meer dan een miljoen euro. De nieu-
we jeugdbegroting werd ook goedgekeurd. 

Kostprijs: 160.000 euro. Daarnaast werd 
voor de verbouwingen van Lentezon niet de 
begrote 500.000 euro uitgegeven, maar wel 
1,1 miljoen euro. We zijn niet tegen dat pro-
ject, maar de centen moeten elders gezocht 
worden.

Midden oktober bleek dat Beerse 6,7 miljoen 
euro moet besparen op exploitatiekosten en 
daarbovenop nog eens voor 3 miljoen euro 
investeringen moet schrappen. Door nu te 
snel te handelen vrezen de oppositiepartijen 
dat er opnieuw foute keuzes gemaakt worden. 
Personeelsleden worden bijvoorbeeld niet 
vervangen en is er een halvering van het bud-
get voor onderhoud, uitrusting en inrichting 
van gebouwen. Dat schuift de kosten gewoon 
met enkele jaren op zodat het kostenplaatje nog 
groter wordt. Omdat het bestuur, ondanks 
herhaald aandringen van meerdere gemeen-
teraadsleden, niet transparant wilde zijn over 
de beleidskeuzes, verliet de oppositie de zaal.          Bart Smans
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


